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Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF –  Středočeská oblast  

č. 8/2020 

Den konání 13. 10. 2020 

Místo konání Kladno – kancelář sekretáře 

Čas  Od 11:00 Do 15:00  

     

Přítomnost členů OV Václav Drbal, 
předseda 

přítomen 

Ing. Pavlína Bůžková, 
člen OV 

přítomna 

Ing. Antonín Klauz, 
člen OV 

omluven 

Michael Moudrý, člen 
OV 

přítomen 

Ing. Michael Veselý, 
člen OV 

přítomen 

  

  

Přítomnost hostů Jana Nosková, 
sekretář 

přítomna 

Přítomnost dalších osob  Jana Holíková Téma SJL 

  

 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání. 

2. 
2.1 
2.2 

Předseda OV 
Projekt K. Vašáková – SCM, SCM - přihlášky 
Zápis z VV a navazující témata 

3. Ekonomika 

4. 
4.1 
4.2 
4.3 
4.4 
4.5 
4.6 
4.7 
4.8 
4.9 

4.10 
4.11 
4.12 
4.13 

Rozhodnutí OV 
ZZVJ 
Středočeská jezdecká liga, Národní pohár ČJF 
Vzdělávání, Refreshingy 
Pravidla 
OPP 
Galavečer oblasti 
Vznik nového subjektu 
Oznámení o uvalení předběžného opatření 
Investice 
OM 
MČR 
ME drezura 
Termín dalšího jednání OV 

5. Rozhodnutí per rollam 

Usnesení č.1/8/20 OV schvaluje navržený program. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

2. 
 

Oblastní SCM: 

Všestrannost: 
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2.1. 

Byl schválen termín oblastního SCM všestrannost v Přeštěnicích v termínu 24. – 

25. 10. 2020, kvůli vládou vyhlášenému nouzovému stavu musel být tento dne 

11. 10. 2020 zrušen. O náhradním termínu pořadatel v tuto chvíli uvažuje, do 

data jednání OV nebyl navržen žádný termín. 

OV schvaluje vyúčtování JK Bártův Dvůr Přeštěnice ve výši 20 500,- Kč za 

soustředění všestrannosti, které proběhlo v termínu 30. – 31. 5. 2020. 

Skoky: 

OV schvaluje vyúčtování JK Farma Ptýrov ve výši 94 200,- Kč za kontrolní 

závody, práci s mládeží, které proběhly v rámci OM v termínu 3. 6. 9. 2020. 

 

Oblast ve spolupráci s K. Vašákovou, garantkou projektu, schválila dvoje 

podzimní soustředění, termíny obou 8. 10. - 11. 10. 2020, místo konání Ptýrov a 

Heroutice. 

Spoluúčast oblasti pro dvouleté období projektu bude řešena v rámci pokrytí 

části nákladů soustředění – částka bude schválena na základě vyúčtování. 

Maximální částka spoluúčasti oblasti zůstává – 60 000,- Kč. 

Trvá možnost pro nové zájemce se do projektu zapojit dodatečně.  

 

Celostátní SCM: 

Sekretář oblasti seznámil OV s přehledem přihlášek z naší oblasti do 

jednotlivých SCM, došlých k datu jednání OV: 

 Drezura – Tereza Šťávová, Aneta Janovská 

 Skoky – Adéla Dvoranová 

 Pony – Anna Lipinská (drezura) 

 Všestrannost – Alice Janečková, Veronika Lindauerová, Tereza Abíková 

Usneseni 2.1/8/20 OV bere informace na vědomí ohledně dalšího průběhu v tomto bodu. Trvá. 

2.2. Aktivity a zápis VV: 

Předseda oblasti seznámil OV se Zápisem z jednání VV ČJF ze dne 8. 9. 2020, 

kdy OV konstatuje: 

 K bodu č. 4.3 – Denisa Hyková, která dle schválení VV ČJF měla obdržet 

výkonnostní odznak v disciplíně drezura – OV žáda o přezkoumání 

tohoto rozhodnutí, neboť D. Hyková byla dlouholetou členkou 

Středočeské oblasti a nikdy drezuru nejezdila – jak ostatně uvádí JIS 

 

OV dále prostřednictvím sekretáře zašle dotaz GS ohledně formátu Zápisů – OV 

žádá o návrat k původnímu formátu Zápisů s tím, že by byly dodrženy veškeré 

požadované postupy a základní jednotná osnova zápisu (ukládání Zápisů na 

OneDrive, seznam bodů k jednání VV ČJF uveden na konci Zápisu a zároveň 

uveden v textu emailu, odesílaném spolu se Zápisem na sekretariát ČJF. Ověří 

sekretářka oblasti. 

 

OV dále žádá, aby se vyúčtované položky při placení v bance označovaly tak, 

aby bylo zřejmé, co bylo účelem platby. Příjemci mají mnohdy problém 

rozklíčovat, za co je která platba, obzvláště když dojde k jejich sloučení. 

 

OV konstatuje, že stále trvá stav, kdy zápisy VV odkazují na přílohy, které nejsou 

nikde dostupné. To výrazně omezuje některé aktivity OV, které jsou návazné na 

rozhodnutí VV. V rámci jednání Rady GS informoval, že vše uvedené je 

v pořádku a dostupné v JISu. Po ověření s pracovníky IT bylo zjištěno, že 

uvedená funkcionalita aktivní není, a členové OV se tedy dotazují GS, jaká je 
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situace s avízovanou aktualizací. Zasláním oficiálního dotazu a opakovanou 

urgencí pověřena sekretářka oblasti - trvá. 

Usnesení 2.2/8/20 OV vznáší dotaz k Zápisu VV ČJF – Hyková. 
OV vznáší dotaz na možnost návratu k Zápisu oblasti v původním formátu. 
OV žádá o označení - účelu plateb, které jsou vyúčtovány, směrem 
k vyúčtovaným. 
OV konstatuje, že nebyly ze strany ČJF zodpovězeny dotazy ze Zápisu 
6/2020. Sekretářka zašle oficiální dotaz GS. Trvá. 

3 
 

Ekonomika: 
Sekretář oblasti seznámil OV se skutečností, že byly doloženy požadované 
dokumenty od pořadatelů OM spřežení (JK Semice) a OM drezura (JK 
Heroutice) – nutná kontrola - byly vyplaceny prostředky na výhry nebo je budou 
pořadatelé vracet? OV tímto schvaluje vyplacení odměny za pořádání OM, a to 
ve výši 15 000,- Kč (JK Semice) a 7 000,- Kč (JK Heroutice). O vyhotovení faktur 
požádá pořadatele sekretář oblasti, který je zároveň pověřen jejich proplacením. 
OV dále schvaluje proplacení faktury Stáj Václav Kolín za uspořádání Finále SJL 
seniorů ve výši 7 000,- Kč. Faktura bude po zaslání pořadatelem odeslána 
k proplacení – zajišťuje sekretář oblasti. 
P. Bůžková informovala o stavu čerpání rozpočtu – s ohledem na to, že 
v nákladech nejsou ještě všechny známé případy, bylo zatím dopočítáno ručně. 
Na středisku OPP je stále velká rezerva – po konzultaci s p. Šedou – 
nevyčerpané prostředky budou z oblastí převedeny na mimořádné fondy. Bude 
doplněno o dvě soustředění oblastního SCM skoky. Současně s P. Bůžková 
pokusí zaurgovat ještě jednou JK Heroutice o dodání vyúčtování dvou jarních 
soustředění, která i přes mnoho urgencí nebyla dodána. 
Současně bylo dohodnuto, že u pořadatelů, kde bývá opakovaně problém 
s dodáním vyúčtování akcí, bude o případné další spolupráci jednáno 
individuálně, a v případě většího zájmu subjektů o pořádání akcí s podporovu 
oblasti nebudou upřednostněni. 
Co se týká provozních nákladů oblasti, byla schválena objednávka trofejí, 
podsedlových deček a flotů pro SJL (sady pro 5 umístěných) – zajistí sekretářka 
oblasti společně s V. Drbalem. 
 

Usnesení č.3/8/20 OV bere na vědomí informace o ekonomice oblasti. 

4.1 ZZVJ 2020: 

ZZVJ, schválené termíny a komise: 

 ZZVJ 27. 8. 2020 – Heroutice (hl. komisař M. Moudrý, komisaři Ing. M. 

Veselý, I. Matoušková,  M. Perníček) – celkem 15 účastníků, 1 nespl. 

praxi, 1 omluven. Celkové náklady 8 696,- Kč. 

 ZZVJ 3. 9. 2020 – Mělník (hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Chvapil, 

Ing. M. Veselý, I. Matoušková) – celkem 23 účastníků, 2 nespl. praxi, 1 

nespl. teorii. Celkové náklady 10 124,- Kč. 

 ZZVJ 8. 10. 2020 – Mělník (hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Chvapil, 

Ing. M. Veselý, I. Matoušková) – celkem 25 účastníků, 2 nespl. teorii, 1 

nespl. praxi, celkové náklady 10 124,- Kč. 

 OV schválil termín ZZV Heroutice 15. 10. 2020, ZZVJ Čtyřkoly 2. 11. 

2020, ZZVJ Mělník 29. 11. 2020 a ZZVJ Heroutice 3. 12. 2020. 

S ohledem na vyhlášený nouzový stav vládou ČR se veškeré ZZVJ, které 

se mají konat do 3. 11. 2020 včetně, označily v JISu jako uzavřené 

k přihlašování, o přesunu ZZVJ na jiný termín jedná s pořadateli sekretář 

oblasti dle pokynů ČJF. V případě nemožnosti přesunu na jiný termín 
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budou v kalendáři zrušeny a účastníci vyzváni k žádosti o vrácení 

poplatku. 

Usneseni č.4.1/8/20 OV schvaluje výše uvedené ZZVJ a vložení ZZVJ do kalendáře. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.2. SJL 2020 

Jednání OV se zúčastnila paní Jana Holíková se souhrnnou zprávu ohledně 

pořádání SJL 2020, dále pak s náměty (včetně dodaných od pořadatelů a 

účastníků) na pořádání SJL 2021. OV jednal v bodech:  

 je třeba založit webové a FB stránky SJL a zlepšit celkové promo SJL 

 J. Holíková zmínila možnost audionahrávky – obsahující souhrnou 

informaci o  SJL, která by se poskytla všem pořadatelům kol SJL 2021 a 

její pravidelné přehrání v průběhu závodu by bylo jednou z povinností 

pořadatele 

 seznam jednotlivých pořadatelů SJL 2021 – OV projednal možnosti, které 

navrhla J. Holíková a předběžně je schválil, do příštího jednání OV budou 

známi i poslední pořadatelé, kteří zatím nepotvrdili pořádání 

 OV diskutoval o možnosti poskytování výher umístěným již při 

kvalifikačních kolech místo financí dle bodů v celkovém žebříčku – bylo 

konstatováno, že reálně jsou pouze poukázky či věcné ceny a musel by 

být nastaven jednotný klíč pro výši výhry dle počtu soutěžících. J. 

Holíková připraví možné varianty  

 OV schvaluje pro sezonu 2021 příspěvek pořadatelům jednotlivých kol 

SJL ve výši 2000,- Kč za pořádání SJL, dále pak 2000,- Kč za pořádání 

kol stylových soutěží při SJL 

 OV zvažuje floty mezi 1. – 5. umístěného 

 OV  na návrh J. Holíkové diskutoval o možnosti přidání nové týmové 

soutěže, kdy by v SJL soupeřili subjekty, podmínkou by byla minimální 

účast 3 jezdců z každého subjektu – J. Holíková prověří, zda je reálná 

dostatečná účast za subjekty, a za jakých podmínek vč. obtížnosti 

 Od příští sezony bude možné na základě rozhodnutí při prvním 

absolvovaném kole startovat v kategorii vyšší než je věk soutěžícího. 

 OV schvaluje Finále pro děti a juniory při Finále Národního poháru 2021, 

bude-li se konat, Finále seniorů pak proběhne zvlášť 

 OV a J. Holíková připraví vzorový rozpis, manuál a STP pro pořádání 

SJL, který bude poskytnut jednotlivým pořadatelům 

 OV schvaluje návrh J. Holíkové ohledně umístění odkazu na webové 

stránky k jednotlivým závodům, pořádajícím SJL do JISu 

 OV schvaluje návrh vyhledání tvůrce webu a FB SJL, a to do 20. 10. 

2020, návrh zpracovává J. Holíková ve spolupráci s Ing. Bůžkovou 

 Sekretář oblasti seznámil OV s návrhy na změny SJL drezura 2021 od L.  

Korejsové – OV schvaluje, že od sezony 2021 bude administrátorkou SJL 

pro drezuru L. Korejsová, bude se podílet na přípravě pravidel a povede 

žebříčky. Byl diskutován návrh změny hodnocení - průměr procentuálního 

hodnocení namísto jeho součtu, OV neschvaluje zvýšení obtížnosti 

kategorie senior na stupeň S. Při tvorbě pravidel pro rok 2021 budou 

podmínky aktualizovány tak, aby byla účast a výsledky co 

nejobjektivnější, a bylo možné zpracovávat žebříčky častěji.  

 Toto hledisko bude zohledněno i pro ostatní disciplíny 

 Sekretář oblasti seznámil OV se zprávou o průběhu SJL a následném 
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finále dětí a juniorů. K. Vašákové vyslovuje poděkování za obětavou práci 

s dětmi a juniory v rámci celého ročníku SJL 2020.  

OV schválil návrh na rozeslání poukázek fy Libich umístěným dětem a juniorům 

v letošním žebříčku SJL, a to poštou, podle počtu bodů, což usnadní organizaci 

Galavečera a umožní dořešení poukázek, které jsou již připraveny k předání. 

Návrh je ve fázi zvážení OV, bude rozhodnuto do příštího jednání OV. 

 

Žebříčky 2020 – žebříček SJL drezura zpracovala L. Korejsová. OV jí tímto 

vyslovuje poděkování a schvaluje odměnu 2000,- Kč (faktura) s tím, že se 

jednalo o práci na vedení žebříčku ve zbytku sezony 2020. Pro spolupráci 

v sezoně 2021 navrhuje OV odměnu 5000,- Kč. Administrací proplacení pověřen 

sekretář oblasti. 

 

Žebříček SJL všestrannost zpracovává Ing. A. Klauz, OV mu tímto vyslovuje 

poděkování a schvaluje odměnu  ve výši 2000,- oproti předložené faktuře. 

Administrací je pověřen sekretář oblasti. 

 

Žebříček SJL spřežení  zpracovává Ing. M. Veselý. 

Všechny tři disciplíny budou po definitivním zpracování žebříčku umístěny na 

web oblasti. 

 

OV schvaluje do letošního rozpočtu zaúčtovat objednávku flotů na sezonu SJL 

2021, předběžně v počtu 5 sad flotů. Pověřen předseda oblasti V. Drbal. 

Usnesení č.4.2/8/20 OV schvaluje návrhy pro sezonu 2021. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.3. 

 

Vzdělávání: OV konstatuje, že na základě potřeby bude v období zima/jaro 2021 

uspořádán refreshing pro rozhodčí, stavitele i stewardy. 

Usnesení č.4.3/8/20 OV schvaluje plán kurzů/refreshingů. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.4. 

 

OV jednal o možných změnách pravidel jednotlivých disciplín pro rok 2021. 

Jmenuje M. Moudrého koordinátorem pro změny pravidel, pověřený jednáním 

s jednotlivými komisemi disciplín a VV ČJF. 

OV navrhuje obeslat subjekty s žádostí o návrhy změn pravidel pro příští rok. 

OV dále navrhuje změnu testů k ZZVJ, kdy některé otázky jsou zavádějící, či 

umožňují více odpovědí. 

OV dále navrhuje úplné zrušení funkce Garant na ZZVJ. 

Usnesení č.4.4/8/20 OV schvaluje navržené návrhy a změny. 

Hlasování Pro:3 Proti:0 Zdržel se:1 

4.5 OPP 
OV jednal o soustředěních oblasti (oblastní SCM), vypsaných v rámci projektu 
OPP se závěrem: 

 skoky mládež s ubytováním spoluúčast – projekt K. Vašákové - trvá 

 akce proběhlé v jarním období – dodáno vyúčtování z Heroutic a 
Přeštěnic 

 akce podzim byly pozastaveny s ohledem na vyhlášený nouzový stav 
vládou ČR 

 Ing. Bůžková zkontaktuje p. Šedou s dotazem na aktuální možnosti 
čerpání (viz.info z Rady ČJF) 

Usnesení 4.5/8/20 OV schvaluje navržené postupy. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 
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4.6 Galavečer Středočeské oblasti 
Plánovaný Galavečer naší oblasti v roce 2021 proběhne 20. 2. 2021.  
OV předběžně jednal o možnosti objednávky pohárů/plaket pro umístěné 
v jednotlivých kategoriích, a to ještě v letošním roce. 
Sekretář oblasti vyzve subjekty s prosbou o žádosti o výkonnostní odznaky. 

Usnesení 4.6/8/20 OV bere na vědomí. 

4.7 OV schvaluje vznik nového subjektu – Pony Praha, paní Kristýna Andrejsková 

Usnesení 4.7/8/20 OV schvaluje vznik nového subjektu 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.8 - OV se zabýval situací ohledně návrhu na zahájení DŘ proti J. G., J. K., 
M. M., M. P., členů Středočeské oblasti. Sekretářka oblasti obdržela 
rozhodnutí DIK ČJF a to dne 13. 10. 2020 v 1:31 hod. (rozhodnutí z 11. 
8., bylo zpracováno 9. 10.), vydaném DIK ČJF. Rozhodnutí DiK bylo 
přečteno  a konstatováno, že rozhodnutí DiK nahrává vzniku „precedentů 
či obyčejů“ v oblasti získávání kvalifikace a to i ve spolupráci 
s jednotlivými pověřenými funkcionáři. 
OV ve smyslu poučení  a čl.26.2. DŘ zvažuje odvolání. 
OV žádá o zveřejnění všech rozhodnutí DiK včetně rozhodnutí č.j. DiK 
2/2020-4 

 

Usnesení 4.8/8/20 OV bere na vědomí a zvažuje další postup. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.9 Investice: 
Oblastní fotobuňky - nové: očekává se vývoj a lepší informovanost v souvislosti 
s podanou žádostí ČJF o investiční dotaci. Bude sledován vývoj a průběžně 
dotazován VV. OV trvá na zasílání všech informací a možnosti zadání 
výběrového řízení na uživatele konkrétní techniky. Trvá. 

Usnesení 4.9/8/20 OV vyčkává další postup v oblasti investic. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.10 OM 
OV předběžně projednal místa pro pořádání OM 2021: 
drezura – Královice, pony – Heroutice, Královice, všestrannost – Vrchovany, 
skoky – Zduchovice. Dohodou s pořadateli je pověřen předseda oblasti V. Drbal. 
Definitivní termíny a pořadatelé OM ve všech disciplínách – budou schváleny 
PER ROLLAM  a nebo nejpozději při konání dalšího OV na začátku listopadu – a 
budou ihned poté rozeslány pořadatelům, aby mohli dle toho upřesnit v JISu 
termíny svých závodů než dojde k uzavření kalendáře. 
 
OV dále jednal o návrhu pro změnu STP pony pro rok 2021 (jezdci do 12 let – 
ZLP, 13 – 16 let – SPB) – nemá výhrady, bude však ještě konzultováno s V. 
Mestenhauserem. Další změny pro rok 2021 OV neplánuje. 
 
V STP OM skoky 2021 bude změněna kategorie Mladí jezdci na U25. 

Usnesení 4.10/8/20 OV schvaluje navržené. 

Hlasování Pro:3 Proti:0 Zdržel se:1 Bůžková 

4.11. MČR 2020 
Skoky senioři – změna na pozici vedoucího ekipy – Ing. P. Bůžková. Byla 
přečtena zpráva vedoucího ekipy – bez výhrad. OV schvaluje vyplacení odměny 
za vedení ekipy, ubytování a cestovné. Administrací je pověřen sekretář oblasti.  
Skoky mládež – K. Vašáková – přečtena zpráva vedoucího ekipy – bez výhrad. 
OV schvaluje vyplacení odměny za vedení ekipy, ubytování a cestovné. 
Administrací je pověřen sekretář oblasti. 
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Reining – B. Konopásková - přečtena zpráva vedoucího ekipy – bez výhrad. OV 
schvaluje vyplacení odměny za vedení ekipy, ubytování a cestovné. Administrací 
je pověřen sekretář oblasti. 
Drezura – H. Vášáryová – zatím nebyla dodána zpráva vedoucího ekipy 
Spřežení – I. Matoušková – zatím nebyla dodána zpráva vedoucího ekipy 
Současně schváleny nové výše náhrad vedoucím ekip – cestovné, 1.000/den, 
1.000 den na ubytování pokud nebude doloženo. Výše náhrad bude upravena 
dle reálné situaci, aby nedošlo k duplicitě plateb. Náhrada bude plně uhrazena 
za podmínky osobní účasti vedoucího ekipy v místě konání po celou dobu akce 
od doby prezentace. 

Usnesení 4.11/8/20 OV schvaluje navržené postupy. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.12. ME drezura 
OV s potěšením sledoval výkony našich reprezentantek – Johany Vášáryové a 
Terezy Matouškové na ME drezura v Maďarsku. OV si na svém zasedání 
odhlasoval vyplacení příspěvku na účast těmto jezdkyním ve výši 10 000,- Kč. 
Administrací je pověřen sekretář oblasti. 

Usnesení 4.12/8/20 OV schvaluje vyplacení podpory za účast ne ME drezura. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.13. Další jednání OV 
OV se shodl na termínu 4. 11. 2020 – Kladno pro své další jednání. 

Usnesení 4.13/8/20 OV schvaluje termín dalšího jednání. 

5. 
5.1. 

Schváleno per rollam 
OV v tomto období nemá žádné schválení per rollam. 

  
Z toho podněty pro Výkonný výbor ČJF: 

1. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

2. 
 
 
 
 
 
 

Bod. 2.2 – Předseda oblasti seznámil OV se Zápisem z jednání VV ČJF ze dne 8. 9. 2020, 

kdy OV konstatuje: 

 K bodu č. 4.3 – Denisa Hyková, která dle schválení VV ČJF měla obdržet 

výkonnostní odznak v disciplíně drezura – OV žáda o přezkoumání tohoto 

rozhodnutí, neboť D. Hyková byla dlouholetou členkou Středočeské oblasti a nikdy 

drezuru nejezdila – jak ostatně uvádí JIS 

 

OV dále žádá, aby se vyúčtované položky označovaly, co bylo účelem platby. Příjemci mají 

mnohdy problém rozklíčovat, za co je která platba, obzvláště když dojde k jejich sloučení. 

 

OV dále prostřednictvím sekretáře zašle dotaz GS ohledně formátu Zápisů – OV žádá o 

návrat k původnímu formátu Zápisů s tím, že by byly dodrženy veškeré požadované postupy 

(ukládání Zápisů na OneDrive, seznam bodů k jednání VV ČJF uveden na konci Zápisu a 

zároveň uveden v textu emailu, odesílaném spolu se Zápisem na sekretariát ČJF. 

 

 

 

Bod 4.4  

- ZZVJ - OV dále navrhuje změnu testů k ZZVJ, kdy některé otázky jsou zavádějící, či 

umožňují více odpovědí. Dále navrhuje úplné zrušení funkce Garant na ZZVJ. 

- Dalším podnětem pro VV je zavedení  Kategorizace kolbišť  
- Ke vzdělávání všeobecně OV trvá na urychlení revize systému vzdělávání – dokumenty a 
metodika + vyřízení akreditace MŠMT pro ČJF 
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3. 
 
 
 
 
 
 
 

4. 

OV žádá na základě zaslání požadavků oblasti na pořízení majetku v době tvorby rozpočtu 
2020) o konkrétní info o pořízeném majetku z investiční dotace: a to kdo a na základě čeho 
rozhodl, o co se bude žádat. Dále upřesnění (včetně technických parametrů) majetku, který 
bude pořízen. A žádá o vypsání výběrového řízení na spravovatele majetku, který nebude 
přidělen oblastem, a vypracování metodiky, jak budou používán. 

 

 
 

- OV se zabýval situací ohledně návrhu na zahájení DŘ proti J. G., J. K., M. M., M. P., 
členů Středočeské oblasti. Sekretářka oblasti obdržela rozhodnutí DIK ČJF a to dne 
13. 10. 2020 v 1:31 hod. (rozhodnutí z 11. 8., bylo zpracováno 9. 10.), vydaném DIK 
ČJF. Rozhodnutí DiK bylo přečteno  a konstatováno, že rozhodnutí DiK nahrává 
vzniku „precedentů či obyčejů“ v oblasti získávání kvalifikace a to i ve spolupráci 
s jednotlivými pověřenými funkcionáři. 
OV ve smyslu poučení  a čl.26.2. DŘ zvažuje odvolání. 
OV žádá o zveřejnění všech rozhodnutí DiK včetně rozhodnutí č.j. DiK 2/2020-4 

 

  
        Zapsala: Jana Nosková 


